
استان فارس 
کازرون

فرماندار کازرون تأکید کرد؛

 لزوم برنامه ریزی پژوهش محور 
در کازرون

فرماندار کازرون بر برنامه ریزی پژوهش محور توسط دستگاه های دولتی 
این شهرستان تأکید کرد.

خبرنگار و عکاس/ داود کشاورز:  جلسه ای با حضور سید کمال علوی 
به مناسبت  فرماندار شهرستان کازرون و رؤسای دانشگاه های شهرستان 

هفته پژوهش برگزار شد.
بشری  جامعه  نیاز  پژوهش  گفت:  پژوهش  هفته  تبریک  ضمن  علوی 
است و باید تلاش کنیم که پژوهش، محور برنامه های شهرستان باشد و 

آسیب شناسی کنیم و کارهای بلندمدت را با برنامه انجام دهیم.
وی افزود: امروز هدف تربیت دانش آموزان و دانشجویان معلوم نیست، 
برای  دانشجو  و  دانش آموز  است.  هدف  بدون  ما  آموزشی  برنامه  چون 
آینده هیچ گونه برنامه ای ندارد و همین باعث شده است که بیکاران در 
کشور و شهرستان مشکل آفرین باشند و اگر پژوهش درست در کشور 

انجام شود، بسیاری از مشکلات حل می شود.
می دهد  نشان  را  خود  دانش آموزان  استعداد  پژوهش،  با  گفت:  علوی 
کشور  آموزشی  نظام  سال هاست  که  می بینیم  و  باشد  محور  می تواند  و 
دستخوش تغییراتی شده ولی هنوز سردرگم هستیم که چه نظام آموزشی 
را داشته باشیم. سید کمال علوی اظهار داشت: شورای پژوهشی شهرستان 
و  کنیم  شناسایی  را  معضلات  و  مشکلات  بتوانیم  تا  کرده  فعال  باید  را 

برنامه ریزی انجام دهیم و باهدف و برنامه ریزی حرکت کنیم.
وی افزود: شهرستان کازرون دارای مرکز علمی خوبی است و با باید از 

ظرفیت های موجود در راه پژوهش استفاده کرد.
همین  همیشه  نباشد  برنامه ریزی  اگر  اینکه  بابیان  کازرون  فرماندار 
مشکلات سد راه شهرستان خواهد بود گفت: در پژوهش می توان هدف را 
مشخص و دسته بندی کرد و این همت دانشگاه های شهرستان را می طلبد 
برنامه های خود را  این جلسه، رؤسای دانشگاه ها  که همکاری کنند. در 

برای هفته پژوهش گزارش نمودند.

با حضور مدیرعامل شرکت مخابرات استان فارس؛
مشکلات حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات 

کازرون بررسی شد

مشکلات  و  مسائل  فارس،  استان  مخابرات  مدیرعامل شرکت  با حضور 
حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات شهرستان کازرون بررسی شد.

فرمانداری شهرستان  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  به گزارش روزنامه 
فناوری  ارتباطات و  به منظور بررسی مسائل و مشکلات حوزه  کازرون، 
اطلاعات فرماندار شهرستان کازرون با مدیرعامل شرکت مخابرات استان 

فارس دیدار و گفت وگو کرد.
اینترنت  اهمیت و ضرورت  به  اشاره  با  علوی  دیدار سید کمال  این  در 
خواستار فراهم شدن بستر و زیرساخت های لازم جهت دسترسی تمام نقاط 
روستایی شهرستان کازرون به شبکه اینترنت و بهینه سازی خدمات شرکت 
مخابرات شد. در این جلسه مشکلات ارتباطات شبکه آنتن دهی تلفن همراه، 
تلفن ثابت خانگی شهری و روستایی، دفاتر پیشخوان و ICT و برطرف 
 نمودن نقاط کور پوشش دهی راه های مواصلاتی شهرستان کازرون طرح و 
بررسی شد. در پایان این جلسه روزگار مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره 
کازرون  شهرستان  شهروندان  همه  از  فارس  استان  مخابرات  شرکت 
خواستند که با مراجعه به دفاتر خدمات ارتباطی، دفاتر پیشخوان دولت، 
یا  اول  خدمات  شرکت  و  روستایی   ICT دفاتر  ثابت،  تلفن  مراکز 
سیم کارت های  تعویض  به  نسبت   shop.mci.ir آنلاین  فروشگاه های 

قدیمی به usim که به صورت رایگان تعویض می شود اقدام نمایند.

روستای هدف گردشگری دوسیران 
کازرون منتظر سرمایه گذاری

جاذبه های  با  کازرون  نودان  کوهمره  بخش  در  دوسیران  روستای 
نامیده  گردشگری  هدف  روستای  که  تاریخی  منحصربه فرد  گردشگری 
شده، به گفته رئیس اداره میراث فرهنگی این شهرستان هنوز بکر مانده و 
منتظر سرمایه گذاری است. محمدرضا معینی در گفت وگو با ایرنا افزود:  
برای توسعه پایدار در این روستا و حل بیکاری بحث ایجاد مشاغل خانگی 

و تولید صنایع دستی بر مبنای فرهنگ این روستا برنامه ریزی شده است.
رئیس اداره میراث فرهنگی کازرون گفت:  این اداره آمادگی دارد مجوز 
ایجاد اقامتگاه های گردشگری در این روستا را صادر کند که راه اندازی 

هر اقامتگاه برای چهار نفر ایجاد اشتغال خواهد کرد.
معینی افزود: روستای دوسیران در سلسله جبال زاگرس ازنظر اقلیمی به 
روستای چهارفصل هم معروف است چون هم محصولات سردسیری و هم 

گرمسیری در آن به دست می آید.
گفت  کازرون  گردشگری  و  صنایع دستی  فرهنگی  میراث  اداره  رئیس 
 91 سال  در  کهن  و  تاریخی  بافت های  با  سیران  دو  تاریخی  روستای 

به عنوان روستای هدف گردشگری به ثبت رسید.
وی افزود: در این روستا 14 اثر تاریخی و سکونتگاه های قبل از تاریخ 
در ارتفاعات قرار دارد که ازجمله می توان بنا و گچبری آثار چهارصفه و 
قبرستان های قدیمی و تعداد زیادی شیر سنگی در قبرستان های این روستا 
را نام برد. معینی گفت:  اقداماتی برای معرفی بیشتر این روستای هدف 
گردشگری انجام شده و یا در دست انجام است که تهیه طرح جامع این 

روستا بر اساس موقعیت اقلیمی از آن جمله است.

با صدور اطلاعیه ای صورت گرفت؛
دعوت به حضور خبرنگاران رسانه های 

گروهی در جلسات فرمانداری
روابط عمومی فرمانداری با صدور اطلاعیه ای از خبرنگاران خواست در 
صورت تمایل با هماهنگی قبلی در کلیه جلسات برگزارشده در فرمانداری 

حضور داشته باشند.

ممسنی
برپایی دوره های آموزشی حراستی در 

مرکز انتقال نفت شهید صفری نژاد

و  حفاظت  مبانی  و  اطلاعات  جمع آوری  روش های  آموزشی  دوره های 
نفت شهید  انتقال  مرکز  در  دوره  این  مدرس  عامری  با حضور  حراست 

صفری نژاد دشمن زیاری شهرستان نورآباد ممسنی برگزار شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت خطوط لوله و 
مخابرات نفت ایران منطقه فارس، مرتضی رضایی اصل کارشناس آموزش 
و برنامه ریزی منطقه گفت: این دوره ها به مدت 2 روز و با حضور 35 
نفر از کارکنان و با 280 نفر ساعت آموزش در مرکز انتقال نفت شهید 
صفری نژاد برگزار شد. وی افزود: در دوره آموزشی روش های جمع آوری 
اطلاعات با توجه به تخصصی بودن دوره مطالب ارائه شده شامل اهمیت 
اطلاعات،  اقسام  اطلاعات،  جمع آوری  روش های  انواع  خبر،  اطلاعات 
ارزش و اهمیت اطلاعات آشکار، روش های جمع آوری اطلاعات پنهان، 
سانسور اطلاعات، استراق سمع تلفنی، بازجویی، مصاحبه، اهمیت اطلاعات 

و روش های جمع آوری آن آشنا شدند.
داد و  مبانی حفاظت و حراست خبر  از دوره آموزشی  رضایی همچنین 
گفت: عامری مدرس این دوره مطالبی ازجمله تعریف اطلاعات، اصول 
اطلاعات نیاز کشور به سیستم اطلاعاتی، مقابله با جمع آوری و تحریف 
جمع آوری  انواع  و  نفوذ  پنهان،  و  آشکار  جمع آوری  منابع  اطلاعات، 
اطلاعات فنی و الکترونیک، وظایف سازمان های اطلاعاتی، وظایف اصلی 
سازمان های اطلاعات جاسوسی و ضد جاسوسی، انگیزه و اقسام آن، مراحل 
به دام انداختن افراد به دام جاسوس، رهایی از دام جاسوس، براندازی و 
و  کاربردی  مطالب  اینکه  به  توجه  با  که  نمود  ارائه  نیز  آن  شیوه های 

موردنیاز کارکنان حراستی بود با استقبال خوب کارکنان قرار گرفت.

لارستان
بررسی راهکارها و چالش های
تعلیم و تربیت کودک در لار

به همت  تربیت کنیم  را  بهشتی  عنوان چگونه گل های   همایشی تحت 
فرهنگی  موسسه  و  آموزش وپرورش  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  ادارات 
تربیتی فاطمه الزهرا لارستان در مجموعه تالار وحدت این شهر برگزار 
شد؛ در این برنامه که مورد استقبال جمع کثیری از والدین، مدرسان و 
مربیان کودک قرار گرفت، حجت الاسلام اباذری به عنوان سخنران مدعو 

از مرکز تخصصی مهدویت قم به ایراد سخن پرداخت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و روابط عمومی 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس، در ابتدای این برنامه سید 
علی اصغر رفعت حقیقی ضمن برشمردن خصائص آفرینش انسان به نقل 
از شهید بهشتی؛ داشتن قوه تعقل و اختیار را وجه مشخص آفرینش انسان 
از دیگر موجودات دانست و بیان داشت: پروسه تربیت کودک، قبل از به 
دنیا آمدن فرزند و از تربیت پدر و مادر آغاز می شود، بنابراین در ابتدای 
امر همه ما و همه والدین بایستی به تزکیه نفس  بر اساس تعالیم دین اسلام 
همت بگماریم که درنهایت، اثر آن به تربیت فرزند منتقل خواهد شد و 

نتیجه آن داشتن مدینه فاضله ای است که مطلوب همه خواهد بود.
سپس عبدالرحیم مقیمی ریاست شورای اسلامی شهرستان لارستان به بیان 
سخن پرداخت. وی گفت: در یک بیان کلی به این نتیجه می رسیم که ما 
از منابع صحیح تربیتی برای تعلیم فرزندانمان به خوبی بهره نبردیم و مبانی 
تربیتی گسترده ای که به ویژه در قرآن کریم و روایات معصومین ذکر 
بهترین شکل  به  داشت: خداوند  بیان  مقیمی  معطل گذاشتیم.  را  گردیده 
مسائل تربیتی را در قرآن کریم بیان نموده و می طلبد خانواده ها و والدین 

با اهتمام و کنکاش بیشتری به مسائل تربیتی دینی روی آورند.
پس ازآن حجت الاسلام اباذری به عنوان سخنران اصلی این همایش به بیان 
اسلامی  مبانی  اساس  بر  فرزند  تربیت  و  تعلیم  بر  مبنی  دیدگاه های خود 

فرزند  تولد  از  ماقبل  به  را  تربیت  مسئله  اسلام،  داشت:  بیان  و  پرداخت 
موکول می کند و این مسئله از انتخاب همسر شروع می شود. وی گفت 

بالاترین معیار در انتخاب همسر، ایمان انسان است.
وی سپس نقش والدین در دوره های مختلف تربیت فرزند از انعقاد نطفه 
تا مراحل بعد را به طور مفصل بیان نمود. پس از اتمام این نشست، جلسه 
پرسش و پاسخ با حضور حجت الاسلام اباذری و شرکت کنندگان صورت 

پذیرفت.

تعامل شهرداری لار و خور بیشتر می شود
در آستانه فصل سرما و بارش های فصلی و جاری شدن آب در رودخانه ها، 
عبدالله محبی رئیس شورای اسلامی شهر لار و محمدرضا قنبر نژاد شهردار 
دو  این  فصلی  رودخانه های  از  شهردار خور  حلیمی  مهدی  همراه  به  لار 

شهر بازدید کردند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری لار، در این 
بازدید محمدرضا قنبر نژاد گفت: ازآنجایی که تعداد زیادی از رودخانه های 
شهر لار به آب انبارها متصل می شود و شهروندان از آب این انبارها برای 
آشامیدن استفاده می کنند، تمهیداتی جهت ورود آب پاکیزه به رودخانه ها 

اندیشیده شده و اکثر این رودخانه ها درحال لایروبی است.
به  نسبت  خور  شهردار  حلیمی  نیت  حسن  از  تشکر  ضمن  لار  شهردار 
لایروبی  خواستار  لار،  شهر  اسلامی  شورای  و  شهرداری  مجموعه 
رودخانه هایی شد که در محدوده  شهر خور قرار دارد و مسیر ارتباطی 
رودخانه های موجود در شهر لار به آب انبارهاست. تا انشا الله مردم شریف 

از این رحمت الهی بدون بروز هیچ مشکلی بهره مند شوند.
از  تقدیر  ضمن  لار  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  محبی  عبدالله  ادامه  در 
بایستی  همکاری صمیمانه شهرداری و شورای اسلامی شهر خور گفت: 
پل های  شهر،  دو  این  شهروندان  بین  بیشتر  وحدت  و  ارتباط  به منظور 
ارتباطی بین لار و خور را افزایش داده و برای این کار پیشنهاد می شود 
با برنامه ریزی بلوار نماز را به میدان نبوت و بلوار جمهوری اسلامی را به 
میدان توحید متصل کنیم. در پایان در خصوص مسائل مطرح شده بحث و 

تبادل نظر شد و تمهیدات لازم اتخاذ گردید.

استان خوزستان 
 

مدیر شبکه بهداشت و درمان هندیجان خبر داد
تشکیل موسسه خیرین بیمارستانی در 

هندیجان

خبرنگار و عکاس/ ناصر حکیمی: جلسه ای با عنوان تأسیس موسسه های 
حوزه  کارشناسان  احمدیان  و  پرچمی  حضور  با  و  بیمارستانی  خیریه ی 
معاونت اجتماعی دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز، ناصر حاتم زاده 
بهداشت و درمان شهرستان، پرویز جوانمردی رئیس مرکز  مدیر شبکه 
بهداشت شهرستان، ندا توکلی رئیس بیمارستان شهدا و جمعی از خیرین 
بخش سلامت شهرستان در سالن جلسات شبکه بهداشت و درمان شهرستان 
برگزار شد. ناصرحاتم زاده مدیر شبکه بهداشت و درمان شهرستان اظهار 
داشت: این جلسه در راستای اجرای دستورالعمل وزارت بهداشت درمان 
خیریه ی  موسسه های  تأسیس  خصوص  در  کشور،  پزشکی  آموزشی  و 
بیمارستانی، برگزارشده و هدف آن ساماندهی مشارکت های مردمی در 
بخش سلامت است. وی ادامه داد: خروجی این موسسه باید به سود مردم 
و باهدف رضایت مندی و خدمت رسانی به مردم باشد، وظیفه ما هم حفظ 
و پاسداری از این موسسه مردم نهاد است تا همراه با خیرین در کنار هم 

بتوانیم گره ای از مشکلات سلامت مردم و شهرستان بازکنیم.
پرچمی در صحبت های خود بیان داشت: بخش بهداشت و درمان به عنوان 
و  خیرین  جذب  در  مناسبی  ظرفیت های  دارای  مردم  سلامت  متولی 

مشارکت مردم در بهبود وضعیت بهداشت و درمان است.
وی ادامه دادند: دولت با توجه به گستردگی وظایف و برنامه های خود 
در انجام تکالیف خود نیاز به کمک و همراهی خود مردم دارد و ورود 
خیرین در این موضوع و خصوصاً بخش بهداشت و درمان و انجام بعضی 
از پروژه ها یا اتمام پروژه های نیمه تمام قطعاً کمک بزرگی به پیشرفت 

بهداشت و سلامت مردم منطقه خواهد بود.
در پایان جلسه اعضای اصلی و علی البدل و بازرسین موسسه با همفکری و 

مشارکت خیرین و اظهارنظر آنان مشخص شدند.

استان بوشهر
در راستای اجرای طرح ملی جنگلانه؛

هفت هکتار از مراتع شهرستان گناوه 
نهال کاری و بذرکاری شد

و  فخرآوری  روستاهای  مراتع  جنگلانه،  ملی  طرح  اجرای  راستای  در 
گمارون از توابع بخش مرکزی شهرستان گناوه نهال و بذرکاری شد.

در  آئین  این  در  گناوه  شهرستان  مردم نهاد  سازمان های  خانه  مسئول 
نهال و بذر کنار،  با  این مراتع  اظهار داشت:  با خبرنگار مهر  گفت وگو 
ادارات،  مسئولان  مشارکت  و  طبیعی  منابع  اداره  مدیریت  با  قیچ  و  هلپه 
دوستداران  و  محلی  جوامع  سمن ها،  طبیعت،  اندیش  سبز  یاوران  انجمن 
طبیعت در مراتع روستاهای فخرآوری و گماران بخش مرکزی شهرستان 

گناوه برگزار شد. غلامرضا نعمتی گفت: ۱۵ کیلو بذر کنار، قیچ و هلپه 
به مساحت هفت هکتار در مراتع یادشده کشت شد.

نعمتی با اشاره به فواید بذرکاری در مراتع خاطرنشان ساخت: اصلاح و 
اکسیژن، حاصلخیزی  تولید  بیولوژیک،  علوفه، کنترل  تولید  مراتع،  احیا 
فواید  مهم ترین  ازجمله  آبی  و  بادی  فرسایش  از  جلوگیری  و  خاک 

بذرکاری به گفته مختصصان در این حوزه است.
وی با اشاره به فواید نهال کاری در مراتع بیان کرد: کمک به ذخیره شدن 
آب در زمین و افزایش جایگاه تفریح و تفرج جوامع را می توان ازجمله 
نگهداری  که  بدانیم  باید  کرد:  تصریح  دانست.نعمتی  نهال کاری  مزایای 
و حفاظت از این نهال ها و بذرهایی که در آینده به درخت، درختچه و 
علوفه تبدیل می شوند برای مدتی توسط نهادهای ذی ربط و به ویژه جوامع 
محلی ضروری است و نقش جوامع محلی برای حیات خود در روستاها در 

راستای این طرح اهمیتی راهبردی دارد.

استان هرمزگان 
مرادی:

اشتغال و بی آبی اصلی ترین دغدغه مردم 
هرمزگان است

در  ابوموسی  و  خمیر  بندر  و  حاجی آباد  قشم،  بندرعباس،  مردم  نماینده 
مجلس شورای اسلامی گفت: باوجود صنایع بزرگ در استان هرمزگان، 

اشتغال و بی آبی اصلی ترین دغدغه مردم این استان است.
به گزارش ایرنا، احمد مرادی در نشست استانداران ادوار هرمزگان اظهار 
داشت: این وضعیت با توجه به ظرفیت های بی نظیر موجود در استان جای 

تأسف دارد. 
اقدام های صورت گرفته جای تأسف  باوجود همه  ادامه داد: اکنون  وی 
است که افزون بر 50 هزار خانوار زیرپوشش کمیته امداد قرار دارند و سه 

هزار نفر دیگر در نوبت قرارگیری زیرپوشش این نهاد حمایتی هستند.
وی اضافه کرد: هرمزگان به مانند استان های بوشهر و خوزستان سرشار از 
ظرفیت های پیشرفت اقتصادی و اشتغال زایی است ولی مردم استان مشکل 
استان  مشکل  اصلی ترین  را  سرزمینی  آمایش  نبود  مرادی  دارند.  اشتغال 
هرمزگان ذکر کرد و افزود: این مشکل در سطح ملی هم وجود دارد و 

دولت ها با آن دست به گریبان هستند.
به گفته وی، برای یافتن جمعیت بومی جزیره کیش باید ذره بین دست 
گرفت و در جزیره جست وجو کرد و جمعیت کنونی آن ماندگار نیست.
بنا به اظهار وی، اگر به اشتغال جمعیت بومی در منطقه مکران توجه نشود 

شاهد شکل گیری جمعیت غیر ماندگار خواهیم شد.
به  مسئولان  رسیدگی  خواستار  سخنان خود  از  دیگری  بخش  در  مرادی 
بسیار مهم مردم  از 2 دغدغه  به عنوان یکی  بی آبی در هرمزگان  مشکل 
ابراز داشت: اگر دغدغه اشتغال و بی آبی  استان شد. این نماینده مجلس 
مردم استان حل شود گام بزرگی برای مردم هرمزگان برداشته شده است.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
نماینده بویراحمد و دنا در مجلس:

شاخص های بهداشت و درمان کهگیلویه و 
بویراحمد وضعیت مطلوبی ندارد

نماینده بویراحمد و دنا در مجلس با تأکید بر اینکه برخی از شاخص های 
بهداشت و درمان کهگیلویه و بویراحمد وضعیت مطلوبی ندارند، گفت: 

به طور حتم بهبود این وضعیت نیازمند حضور خیران است.
زارعی در همایش  یاسوج، غلام محمد  از  تسنیم  به گزارش خبرگزاری 
مسئله ای  خیران  و  سلامت  زن،  داشت:  اظهار  سالم«  جامعه  سالم،  »زن 
حضور  نیازمند  زنان  جامعه  سلامت  حتم  به طور  که  است  به هم پیوسته 
جامعه  یک  در  امنیت  و  سلامت  نعمت  کرد:  عنوان  وی  است.  خیران 
پویا و بانشاط ضروری است و خیران این نعمت مجهول را نگه می دارند 
که به طور حتم استان کمتر برخوردار کهگیلویه و بویراحمد نگاهش به 
حضور خیران است. زارعی بابیان اینکه مجمع خیران سلامت کهگیلویه 
و بویراحمد عملکرد قابل قبولی دارد، افزود: کاهش مشکلات بهداشتی و 

درمانی این استان نیازمند حضور خیران است.
بتواند  تعلیم داده هر کاری  به ما  اینکه تمام زیبایی های عالم  بابیان  وی 
به بشر آرمش دهد از جلوه های خدایی است، این استان در طول تاریخ 
ویژگی های ممتازی داشته به طوری که در طول تاریخ به دلیل ظلم ستیزی 
در مقابل هیچ نظام و حکومتی جز جمهوری اسلام سر فرود نیاورد. عضو 
دوران  در  استان  مردم  کرد:  تأکید  مجلس  معدن  و  صنعت  کمیسیون 
حضور  مقدس  دفاع  سال   8 دوران  ازجمله  اسلامی  انقلاب  نظام  مختلف 

پررنگی داشته به گونه که بیش از 1800 شهید تقدیم انقلاب کرد.
زارعی بابیان اینکه در تفکر دینی زن همچون مرد مسئول است، ادامه داد: 
نیست و  از عاطفه برخوردار  به اندازه زن  هیچ عنصری در حیات بشری 
انقلاب اسلامی به زنان منزلت داد. وی با اشاره به اینکه قبل از انقلاب زنان 
برای  امروز  بودند، تأکید کرد:  از حقوق طبیعی خود محروم  استان  این 
زنان جایگاه ویژه دیده شده و به نوعی پا به پای مردان در مسائل اجتماعی 
گام برمی دارند. زارعی گفت: هیچ جامعه ای به پیشرفت نمی رسد جز اینکه 

افراد مصالح عمومی را به منافع شخصی، گروهی و باندی ترجیح دهد.

26

یکشنبه

1396
آذر

تاریخ

3

سال
بیستوسوم

2127

جنوب ایرانبـانـوان
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شماره

صفحه با حضور مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان فارس؛
مشکلات شبکه آب رسانی شهر بالاده و تصفیه خانه شهر کازرون بررسی شد

با حضور مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان فارس مشکلات موجود شبکه آب رسانی شهر بالاده و تصفیه خانه شهر کازرون طرح و بررسی 
شد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری شهرستان کازرون، طی نشستی با حضور سید کمال علوی، حمدالله عرب لو 
بخشدارجره و بالاده، حجت الاسلام حاج بهرامی امام جمعه جره و بالاده، عباد الله محمدی مدیر آبفای شهری بالاده، رضا جمشیدی شهردار شهر 
بالاده و اعضای پنجمین دوره شورای اسلامی شهر بالاده در محل دفتر کار و با حضور محمد علی قلندری رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب استان فارس و معاونین وی مشکلات موجود شبکه آب رسانی شهر بالاده و تصفیه خانه شهر کازرون طرح و بررسی شد. شهر 
بالاده با بیش از 1850 مشترک آب شرب تحت پوشش خدمات آب رسانی آبفای شهری است و قریب 12 کیلومتر اصلاح شبکه از سال 1394 

تاکنون با هزینه ای بالغ بر 200 میلیون تومان اجرا و بااعتباری بالغ بر 550 میلیون تومان یک حلقه چاه جدید نیز حفرشده است.


